

Date: 28/03/2023
Ref: GNHGroup-NM/2023/BS/132

التاريخ: 2022/03/28
المرجع: GNHGroup-NM/2023/BS/132

To: H.E. / Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
UAE - Dubai

الى: سعادة / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

**Notification from the Company
regarding the Notice to Creditors**

**تنويه من الشركة
بخصوص اعلان الدائنين**

Reference to the abovementioned, and the resolutions of the General Assembly Meeting held on 22 March 2023, which included shareholders' approval on the Capital Deduction, kindly find enclosed a copy of the notice to creditors advertisement, which was published on March 23, 2023, in local newspapers.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى قرارات اجتماع الجمعية العمومية المنعقد بتاريخ 22 مارس 2023، والذي تضمن موافقة المساهمين على تخفيض رأس مال الشركة، نرفق لسعادتكم نسخة من اعلان الدائنين الذي تم نشره بتاريخ 23 مارس 2023 في الصحف المحلية.

The dates of activating the capital reduction will be disclosed after the expiry of the creditors' notice period, and obtaining regulatory approvals.

علماً بأنه سوف يتم الإفصاح عن تواريخ تفعيل تخفيض رأس المال بعد انقضاء فترة مهلة اعلان الدائنين وذلك بعد الحصول على موافقات الجهات التنظيمية.

Sincerely yours,,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Nader Muqbel
Investor Relations Director
Gulf Navigation Holding PJSC

نادر مقبل
مدير علاقات المستثمرين
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع



الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع
GULF NAVIGATION HOLDING PJSC
P.O. Box 49651, Dubai - UAE



www.gulfnav.com

T +971 4 427 0104, F +971 4 427 0103
Office 3901-3902, 39th Floor, API Trio Tower
Al Barsha 1, PO Box 49651, Dubai, UAE

Notice to Creditors

Share Capital Reduction of Gulf Navigation Holding (Public Joint Stock Company)

232023/03/

Gulf Navigation Holding PJSC (the "Company") announces that the general assembly meeting held on Wednesday, 22 March 2023 has agreed to reduce the share capital of the Company to absorb the accumulated losses and authorized the Board of directors to execute the capital reduction through the cancellation of 637,695,625 (six hundred thirty-seven million six hundred ninety-five thousand six hundred twenty-five) shares with the nominal value of AED 1 on a pro rata basis in accordance with the auditor's report on the share capital reduction, which has been presented to the general assembly during the same meeting.

The Board in its meeting held on 22 March 2023 decided to start the capital reduction process to reduce the share capital from AED 1,275,391,250.00 (one billion two hundred seventy-five million three hundred ninety-one thousand two hundred fifty) by way of canceling 637,695,625 (six hundred thirty-seven million six hundred ninety-five thousand six hundred twenty-five) shares on 27 April 2023 in which the Capital of the Company will be on that date equivalent to AED 637,695,625 (six hundred thirty-seven million six hundred ninety-five thousand six hundred twenty-five) distributed across AED 637,695,625 (six hundred thirty-seven million six hundred ninety-five thousand six hundred twenty-five) shares with a nominal value of one (1) AED per share.

Therefore, the Company invites all its creditors to apply to the Company within thirty (30) days from the date of this notice (by 23 April 2023 at the latest) with all of the documents evidencing their debts, through personal service to the headquarters of the Company in Gulf Navigation Holding PJSC, 3901, API Trio Office Tower, Al Barsha 1, Dubai, United Arab Emirates, for the attention of the Board Secretary Mr. Yazan S. Maragha.

Gulf Navigation Holding (PJSC)

إعلان للدائنين

تخفيض رأس مال شركة الخليج للملاحة القابضة (شركة مساهمة عامة)

2023/03/23

تعلن شركة الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع ("الشركة") بأن الجمعية العمومية للشركة في اجتماعها الذي انعقد يوم الأربعاء الموافق 22 مارس 2023 قد وافقت على تخفيض رأس مال الشركة لإطفاء خسائر الشركة المتراكمة وفوضت مجلس إدارة الشركة بتخفيض رأس المال بشكل تناسبي بإلغاء عدد 637,695,625 (ستمائة وسبعة وثلاثون مليوناً وستمائة وخمسة وتسعون ألفاً وستمائة وخمسة وعشرون) سهم بقيمة اسمية تعادل 1 درهم للسهم في الشركة وذلك بناءً على تقرير مدققي الحسابات بخصوص تخفيض رأس المال والذي تم عرضه على الجمعية العمومية في اجتماعها المذكور.

وعليه فلقد قرر مجلس إدارة الشركة باجتماعه بتاريخ 22 مارس 2023 البدء بإجراءات تخفيض رأس مال الشركة من 1,275,391,250.00 (مليار ومائتان وخمسة وسبعون مليوناً وثلاثمائة وواحد وتسعون ألفاً ومئتان وخمسون) درهم إماراتي وذلك بإلغاء عدد 637,695,625 (ستمائة وسبعة وثلاثون مليوناً وستمائة وخمسة وتسعون ألفاً وستمائة وخمسة وعشرون) سهم وذلك بتاريخ 27 أبريل 2023 ليصبح رأس مال الشركة بذلك التاريخ 637,695,625 (ستمائة وسبعة وثلاثون مليوناً وستمائة وخمسة وتسعون ألفاً وستمائة وخمسة وعشرون) درهم موزع على عدد 637,695,625 (ستمائة وسبعة وثلاثون مليوناً وستمائة وخمسة وتسعون ألفاً وستمائة وخمسة وعشرون) سهم بقيمة اسمية قدرها درهم واحد لكل سهم.

لذا فإن الشركة تدعو جميع دائنيها أن يتقدموا إلى الشركة وخلال ثلاثين (30) يوماً من تاريخ هذا الإعلان (في موعد أقصاه 23 أبريل 2023) بجميع المستندات المثبتة لديونهم، وذلك عن طريق تسليمها شخصياً في المقر الرئيسي للشركة الكائن في أبراج API Trio مكتب 3901، البرشاء 1، دبي - الإمارات العربية المتحدة، عناية أمين سر مجلس الإدارة السيد/ يزن صلاح مراغة.

شركة الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع

GULF NAV

الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع
GULF NAVIGATION HOLDING PJSC
P.O. Box 49651, Dubai - UAE

111